



ANAGATHON

Decapitated "Lord of the Fire"
P.O.BOX 09 - 01 - 7357
Guayaquil - ECUADOR
South America

ANAGATHON

How a divine mandate, born of the abyss antrails, a real blasphemy of men in the earth, **ANAGATHON**, the most impious and heresiarch form of Black Metal in Ecuador.

Band of Epic Nigromantical Black Metal, formed in August of 1995 by Decapitated "Lord of the fire", Herresyal, LostGod and Satanachia, for aften complete the group of iluminated Abalan, Deathless and Lullabel, this persons made three pagan himnes, await can publish this and more for the april month of 1997, for are the most great work edited in Ecuador with the benediction of he eternal.

Influence totally by their ilusionism about ancient wars, in special the crusades, their into the occult, the satanism, the nigromantia and in special the mission of raise height prays to who made our lives, the father of the dark.

The lyrics talk about blasphemies, prays for the resurrection of the great gods of the war and death, medieval philosophie, voodus words and

messages of love and continue service, the death of humans with sadism. The ideology like band in one, that we are the carriers in the earth of the words of greating general of the abyss, and live forever in the occult.

The actual line up is: Decapitated "Lord of the fire" vocals and infernal crys, Lostgod Guitar, Satanachia; Guitar, Herresyal Bass, Deathless Drums, Abalan Keyboards & Lullabell Violin.

By now only await the recording of the promo and their CD that we know is soon. For more information write to us.

Como un mandato divino, nace de las entrañas del abismo, un hombre real y blasfemo, **ANAGATHON**, la más impía y hereje forma de Black Metal en Ecuador.

Banda de Epic Nigromantical Black Metal, formada en agosto de 1995 por Decapitated "Lord of the fire", Herresyal, LostGod y Satanachia, para después completar el grupo de iluminados Abalan, Deathless y Lullabel, estas personas hacen tres

himnos paganos, esperando poder publicar estos y otros más para el mes de abril de 1997, para ser el más grandioso trabajo editado en el Ecuador con la bendición de El eterno.

Influenciado totalmente por su ilusionismo sobre guerras ancestrales, en especial las cruzadas, están dentro de lo oculto, el satanismo, la nigromancia y en especial la misión de elevar plegarias a quien hizo nuestras vidas, el padre de la oscuridad.

Las liricas hablan sobre blasfemias, Plegarias para la resurrección de los grandes dioses de la guerra y la muerte, filosofía medieval, palabras de voodus y mensajes de amor y continuo servicio, la muerte de humanos con sadismo. La ideología como banda es una, nosotros somos los portadores en la tierra de las palabras de grandeza del abismo, y vivir por siempre en lo oculto.

La actual line up es: Decapitated "Lord of the fire" vocal e infernales lamentos, Lostgod Guitarra , Satanachia Guitarra , Herresyal Bajo,